

EB Student Manual Summer Bridging Programme 2017 (New S1)

For PC users

Please log in to www.wiseman.com.hk using this information:

Sign in to your EB account

Username e.g., wahyan.chan.dai.man

Password e.g., 2017
(Please change your password immediately after your initial login)

GO!

For Android/iPad users

Download 'EB Mobile App' from browser from Apple 'Apps Store' or Android 'Google Play' before doing the programme.

Go to 'Apps', then click 'More' and search 'EB mobile'

You can also scan the following QR codes to download the EB Mobile App.

To install **EB Mobile**



Reminders



- ☺ Programme Period: 10 Jul – 31 Aug 2017
- ☺ No. of Lessons: 12 Lessons
- ☺ Please use lowercase when you enter your username.
- ☺ For password retrieval, students must enter an email address in their Profile.
- ☺ The minimal screen resolution for EB to run properly in desktop PC is 1024 x 768 pixels.
- ☺ Students are suggested to complete the exercise according to school policy.
- ☺ Students can access EB via EB Mobile App. Visit our website for more details.



System Implementation & Equipment Requirements



- ☺ EB contains listening and speaking exercises so students will need speakers and a microphone.
- ☺ Before the start of each lesson, please make sure your system meets the following requirements:

PC

- ✓ Chrome (Recommended), Internet Explorer 10 or above, Safari and Firefox (latest Version)
- ✓ Adobe Flash Player 10.1 or above

Tablet/Mobile

- ✓ Android 4.1 or above (tap **Settings** > **About phone** > **Android Version** to check Android version of mobile device)
- ✓ iOS 8.0 or above (tap **Settings** > **General** > **About** > **Version** to check iOS version of mobile device)



Useful Links



EB online demonstration www.wiseman.com.hk/site/support/eb/installation_and_login/tour.shtml
HK student rankings www.wiseman.com.hk/site/achievement/student_rankings/
FAQ www.wiseman.com.hk/site/support/eb



Enquiries

We will respond to your service request within 1 working day.

✉ eb@wiseman.com.hk ☎ 3188 2600 (Mon - Fri: 9am – 8pm)

EB 學生使用指南 網上暑期英語鞏固課程 2017 (新中一)

PC 用戶

請瀏覽 www.wiseman.com.hk 及輸入以下用戶資料：

例如,
Wahyan.chan.dai.man
例如, 2017
(成功登入後
請立即更改密碼。)

Android/iPad 用戶

在開啟課程前請於 'Apps 商店' 或 'Google play' 下載并安裝 'EB Mobile App'.

進入 'Apps' 頁面, 然後點擊 'More', 搜索 'EB mobile'

用戶亦可通過掃描以下二維碼的方法下載 EB Mobile App.

To install



注意事項



- ☉ 課程日期：由 2017 年 7 月 10 日至 8 月 31 日
- ☉ 課程數目：12 節課堂
- ☉ 請使用小階格式輸入用戶名稱
- ☉ 同學必須於登入後在個人檔案 (profile) 欄填上電郵, 以便日後查詢密碼時可供核實資料之用。
- ☉ 用桌上電腦使用 EB 時, 最低解像度的設置不可低於 1024 x 768 像素以確保 EB 的正常運行。
- ☉ 同學請於學校規定時間內完成練習。
- ☉ 同學可以使用 EB Mobile App 完成練習, 詳情請見 EB 網頁。



系統安裝及設備要求



- ☉ 本課程設有聆聽及錄音練習, 因此同學需安裝揚聲器(speakers) 及麥克風 (microphone)
- ☉ 請於開啟每堂練習前, 檢查確認你的系統是否具備下列支援軟件：

PC

- ✓ Chrome 瀏覽器 (推薦使用), Internet Explorer 10 或以上, Safari and Firefox (最新版本)
- ✓ Adobe Flash Player 10.1 或以上

Tablet/Mobile

- ✓ Android 4.1 或以上 (點擊 設置 > 關於手機 > **Android** 版本 檢查移動設備的安卓系統版本)
- ✓ iOS 8.0 或以上 (點擊 設置 > 常規 > 關於 > 版本 to 檢查移動設備的 iOS 系統版本)



常用網址



EB 線上演示
香港 EB 學生排行榜
常見問題解答

www.wiseman.com.hk/site/support/eb/installation_and_login/tour.shtml
www.wiseman.com.hk/site/achievement/student_rankings/
www.wiseman.com.hk/site/support/eb

Enquiries

請留言並清楚說出學校名稱、姓名、聯絡方法及查詢內容；我們將於一個工作天內回覆。

✉ eb@wiseman.com.hk

☎ 3188 2600 (星期一至五早上九時至晚上八時)

